
Zápis ze schůze Školního parlamentu Podkrušnohorského gymnázia v Mostě  

Datum a čas: 10. 4. 2024, 6. vyučovací hodina  

Místo konání: knihovna na B1  

 

Program:  

1.Stále se snažíme, aby naše škola recyklovala – koše na třídění nebudou v každé třídě, ale 
budou na chodbách. Primárně budou přidány na budovu B2. V každé chodbě budou dva koše 
na plast a dva na papír. 

2. Školní focení bude probíhat 14. 5. a 15. 5. Na chůzi proběhl průzkum zájmu o focení. 
Třídním učitelům budou v blízkých dnech rozesílány e-maily. 

4. Mluvili jsme o podobě provozu malé knihovny na B1. Shodli jsme se na funkci půjčení nebo 
výměny knih. V tuto chvíli se snažíme zajis�t jejich dostatečné množství. 

5. Rozebírali jsme návrhy osobnos� pro přednáškové středy. 

6. Požadavkem studentů jsou zrcadla do šaten na tělocvik pro B2. Bude probíhat sbírka. Více 
informací bude v následujících dnech na školním Instagramu. 

 

Zpracovala: Jana Machynová 

Schválila: Justýna Janderová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Prezenční lis�na  

Justýna Janderová O7 

Ema Kynclová O7 

Marek Těšitel O6 

Jana Machynová O6 

Matěj Kritzbach O1 

Tereza Vinklárková O1 

Kateřina Uškovičová O2 

David Dorňák O3 

Adriana Sirovičová O4 

Ivana Weissová O4 

Adam Jíša 1.A 

Natálie Nekolová 1.A 

Mariam Chiah 2.A 

Hana Dvořáková 2.C 

Jakub Komínek 2.C 

Lukáš Prucek 3.C 

Jan Svoboda 3.C 

Eliška Havlíčková 1.S 

Adéla Masopustová 1.S 


